



Referat fra ALTS bestyrelsesmøde

4. december 2024

Til stede: Niels, Helen, Kai, Thomas, Michael & Anni (ref.)
Afbud: Anders & Joanna

1) Orientering fra Formanden

Bestyrelseskandidater

Vi drøftede de henvendelser vi hver især har fået fra medlemmerne. Niels har møde med Therese den 5.12, Carolin vil gerne stille op, Astrid har spurgt til arbejdet - overvejer, om det er fra 2025 eller først 2026 hun vil gå ind i bestyrelsesarbejdet. Michael Koch, som er suppleant pt, vil stille op til valg. Anders Bagai genopstiller.

Hal projekt

Niels er blevet kontaktet af Aarhus Kommune vedr. hal projektet, som vi egentlig troede var gået i glemmebogen. Der er aftalt møde i december, hvor Niels og Lars Thiis deltager.

Stillingsbeskrivelser for Banemand og Inspektør

Stillingsbeskrivelse for banemand og inspektør er udarbejdet og sendes til bestyrelsen.

2) Orientering fra Kassereren

Status

Gennemgang af regnskab for 2024, som ser fornuftigt ud. Vores udgifter er lavere end budgetteret.

Der skal fokus på udgifter til divisionsspillernes bolde, som i 2024 er fordoblet i forhold til 2023.

Budget 2025

Kai laver et estimat for 2025 og sender til bestyrelsen. Kai har brug for at få oplysninger om de udgifter der forventes fra f.eks. hus & anlæg og divisionsholdene (Elitedivision).



3) Orientering om Hus og Anlæg

- a) Nyt vandur + frostsikring trykforøger
Bestilling af nyt køleskab til forårssæson.
Havemøbler (udgift til nye havemøbler - de gamle røde er ved at gå)
Indkøb af diverse udstyr til køkken

- b) Tagrenderens
Niels har bestilt rensning af tagrender

4) Orientering om Café

Kantineudvalg

Holder møde den 4. februar, hvor de vil lave et oplæg til GF med forslag til kantinedrift i 2025 sæson

5) Orientering om Motionist-aktiviteter

Karen Wurlitzer har sagt ja til at stå for drop-in og double trouble i 2025 sæson - TAK for det!

6) Orientering om Turnerings-aktiviteter

- a) Status turneringshold inde
Der holdes julepause pt., men der har været spillet indendørs turneringskampe til nu (1. hold damer/herrer). Hjemmebane er Skovbakken.

- b) Træning indendørs
1. hold herrer modtager et beløb svarende til en fast banetime

7) Orientering om Kommunikation

- a) Hjemmeside status
Memberlink har skiftet navn til GoMember. Thomas nævner, at man skal oprette sig som bruger ved GoMember for at kunne booke baner via hjemmesiden. Vi tjekkede hjemmesiden, og ganske korrekt blev banebooking IKKE vist,



selvom vi loggede ind på siden. På appen - også skiftet til GoMember kan man åbenbart booke som normalt..

Niels tager kontakt til GoMember for at finde ud af, om det er korrekt, at alle medlemmer skal oprette en profil eller om det er en systemfejl - giver Anni besked om svaret.

8) Næste møde:

21.1. kl. 16 - såfremt der er brug for et fysisk møde. Alternativt tages dette på mail.

9) Eventuelt

- Kai kan se, at vi betaler for et Spotify abonnement. Vi er enige om, at dette skal afmeldes/stoppes
- Kai har skrevet til GoMember vedr. indmeldelsesformular - vil gerne have ændret formularen, så han kan trække de oplysninger han har brug for. GoMember siger, at det kan vi selv ændre - Kai & Anni ser på, om de kan løse problemet
- Formand og kasser får betalt internet grundet foreningsarbejdet
- Forplejning til GF: Der er ikke service nok til +60 fremmødte. Såfremt der laves forplejning, der skal bruges service til bedes medlemmerne selv at medbringe service. Forplejning endnu ikke helt afklaret, men bliver afklaret i løbet af kort tid